
Verslag kennisbijeenkomst 21 april 2022 

 
Veena Balgobind opent namens UVB de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Van deze 
bijeenkomst komt de presentatie en het verslag binnenkort op de site van UVB. Verder zal er ook 
snel een nieuwsflits naar alle contactpersonen worden verzonden met een aantal aandachtspunten. 

 
Vervolgens geeft ze het woord aan Hilde de Boer voor een toelichting over de stand van zaken 
ESF+. Hilde geeft aan dat het programmadocument is ingediend bij de Europese Commissie. SZW 
verwacht binnen enkele weken reactie van de EC. Na een definitief akkoord komt de definitieve 
invulling van de regeling. Ondanks dat er nu nog geen akkoord is, gaan we in mei van start met 
het vso-pro-tijdvak. 
 

In het ingediende programmadocument staan drie prioriteiten: 
 kwetsbare werkenden en werkzoekenden 
 sociale innovatie 
 voedselhulp en kinderarmoede 

De definitieve versie van het programmadocument komt na goedkeuring op de website van UVB. 

 

Gerard Slotema licht de voorlopige planning toe: 
 Vso-pro-tijdvak staat open van 16 mei tot 1 juli 2022 
 Voedselhulp en kinderarmoede gaat open na goedkeuring van het programmadocument 
 Tijdvak voor kwetsbare werkzoekenden AMR’s gaat open in het najaar 2022 
 DJI-tijdvak gaat waarschijnlijk open in december 2022 
 Tijdvak voor kwetsbare werkenden sectoren waarschijnlijk in januari 2023 
 Voor Sociale innovatie komen 3 tijdvakken met verschillende thema’s – 1e tijdvak zal in 

het najaar van 2022 open gaan, waarschijnlijk over gendergelijkheid) 
 
Geïntegreerde Territoriale Investering (GTI) zal niet meer terugkomen in de nieuwe 
programmaperiode. 
 
Het totaalbudget voor de AMR’s is € 179 miljoen. Naast arbeidsmarkttoeleiding is er in ESF+ ook 
aandacht voor actieve inclusie. 

 Arbeidsmarkttoeleiding € 141 mln 
 Actieve inclusie: Sociale activering, integrale begeleiding kwetsbare werkzoekenden; dat 

wil zeggen ondersteuning op meer leefgebieden dan alleen arbeidsmarkttoeleiding € 38 
mln 

 Waaronder een minimum budget voor inzet voor statushouders en mensen met een 
migratieachtergrond  € 34 mln 

 
Gerard ligt ook de stand van zaken toe over de vereenvoudigde kosten (SCO’s): 

 Voor vso-pro en DJI worden de SCO’s overgenomen die ook nu gebruikt worden 
 UVB is bezig een SCO te ontwikkelen voor casemanagement. Deze SCO is voorgelegd aan 

en besproken met ADR en EC, maar op basis van de ontvangen feedback moet deze 
worden aangepast. Plan is om dit voor opening tijdvak AMR in het najaar gereed te 
hebben. Voor een actief traject waar minimaal gemiddeld 1 activiteit per kwartaal is 

uitgevoerd kan dan deze SCO gelden. Van deze SCO  komen twee varianten: één voor de 
G4 en één voor de overige gemeenten. 

 De SCO voor jobcoaching wordt niet verder ontwikkeld. UVB wilde hiervoor aansluiten bij  
UWV maar dit lukt inhoudelijk niet, dus er komt geen aparte SCO voor jobcoaching. 

 Wel is UVB bezig met het doorontwikkelen van een SCO voor externe trajecten 

arbeidsmarkttoeleiding en externe trajecten sociale activering. Het is niet zeker of deze 
SCO’s gereed zijn voor de opening van het tijdvak. 

 
Greta Knol geeft aan dat het wenselijk is dat de SCO’s gereed zijn voor de opening van het tijdvak 
aangezien bij de gemeenten ook veel andere werkzaamheden zijn beland, waardoor minder tijd is 
voor ESF. Gerard geeft aan dat dat zeker zijn streven is, maar dat ook zonder SCO de externe 
kosten in de volgende programmaperiode subsidiabel zijn. Hilde voegt nog toe dat bij het opzetten 
van de regeling AMR’s voor arbeidsmarkttoeleiding en sociale activering ook zonder SCO wel 

aandacht zal zijn voor vereenvoudiging. 
 
Tanja Jansen vraagt hoe zeker de termijn van opening van het tijdvak in het najaar is. Hilde geeft 
aan dat voor de zomer duidelijkheid moet komen over het hoe en wanneer, waarbij nu de 
voorkeur uitgaat naar september) 



 

Set Schepers vraagt of de opening van het tijdvak voor DJI in december gevolgen gaat hebben 
voor de uitvoering. Hilde antwoord dat de start van DJI in januari moet aansluiten op huidige 
regeling. 

 
Niels Taal vraagt of naast de SCO ook nog gebruik gemaakt wordt van VCV. Gerard geeft aan dat 
als de SCO niet (tijdig) wordt goedgekeurd dan gebruik kan worden gemaakt van VCV. Wanneer 
eenmaal de SCO wel van kracht is komt dit in de plaats van de VCV methode. 
 
Bij AMIF is wel een SCO voor zowel interne als externe kosten geeft Anton Wijkhuis aan. Gerard 
licht toe dat het bij ESF lastiger was om de externe kosten te achterhalen, dus daarom is er geen 

SCO voor externe kosten. 
 
Op de vraag van Annelies Klopstra of de SCO casemanagement gaat gelden voor zowel  
arbeidsmarkttoeleiding en sociale activering, beantwoordt Gerard bevestigend. 
 
Erik Nierynck vraagt of er meerdere tijdvakken komen voor de gemeentelijke projecten. Gerard 

antwoordt dat gedacht wordt aan 2-jaarlijkse projecten. 
 
Voor sociale activering zal in het 1e tijdvak 15% van het budget voor Active Inclusie moeten 
worden ingezet, in het 2e tijdvak zal dit 30% zijn. 
 
Dave Khouw naar het aantal tijdvakken voor de  gemeentelijke projecten. Er wordt nu gedacht aan 
twee tijdvakken. 

 
Gerard nodigt aanvragers uit om mee te denken over de door te ontwikkelen SCO’s. Via de chat 
melden Kristian Coppoolse, Rick Wagner, Annelies Klopstra, Tanja Jansen, Dave Khouw, Mark 
Schijf, Renate Pasveer en Ans Michels zich.  
 
Andrej Vajner geeft vervolgens een toelichting over het komende vso-pro-tijdvak: 

 Tijdvak vso-pro staat open van 16 mei 9.00 uur t/m 1 juli 17.00 uur 

 Projecten hebben een looptijd van 1 jaar en betreffen schooljaar 2022-2023 
 Voor iedere deelnemer geldt een prijs per deelnemer van € 1.788 
 Het totale beschikbare budget is € 15 miljoen 

 Het subsidiepercentage is 40% 
 Komend tijdvak verdeling per AMR op basis van het participatiebudget. 

 

Verdeelmodel voor vso-pro is nu op basis van het participatiebudget (aantal 
bijstandsgerechtigden) maar dit komt niet helemaal overeen met aantal leerlingen in de regio’s. 
Komend jaar zal met gemeenten en pro-vso-koepel overlegd worden over een andere verdeling. 
Wanneer gekozen wordt voor een andere verdeling, zal ook gekeken worden of het nodig is om 
een overgangsperiode in te stellen. 
 
Voor ESF+ geldt een aangepast logo voor de publiciteitseisen. Dit zal worden gepubliceerd op de 

website van UVB. 
 

Na een korte pauze stelt Hilde haar collega’s Henk en Thalia voor, de collega’s van beleid die de 
regeling voor de gemeenten gaan schrijven en daarna gaat ze in op de ontwikkelingen sinds de 
laatste kennisbijeenkomst in februari. 
 

Niet alleen de gemeenten zijn druk met de Oekraïense vluchtelingen maar ook binnen ESF is dit 

een actueel onderwerp. Landen aan de rand van Europa hebben te maken met een grote 
toestroom van vluchtelingen. Vanuit de EC is daarom de vraag hoe we die kunnen ondersteunen. 
Besloten is dat de Cohesiefondsen 2014-2020, waaronder ESF, ook kunnen worden ingezet voor 
deze vluchtelingen. In ESF is niet veel geld over maar er is wel wat over uit de 2e tranche van 
REACT-EU. Momenteel wordt nagedacht hoe we dit geld kunnen inzetten en organiseren: 

 CARE-programma ten behoeve van de Oekraïense vluchtelingen: 

o I fondsen anders inzetten 
o II verhogen van het subsidiepercentage 
o III SCO voor registratie van kosten 

 
Pas begin april is CARE vastgesteld binnen de EC. Er is nu een departementaal projectteam bezig 
om te kijken wat de (on)mogelijkheden zijn. De verwachting is dat de Minister half mei hierover 



een beslissing zal nemen. Daardoor kunnen we nu geen uitsluitsel geven over de REACT-EU-

middelen. Waarschijnlijk zal wel een deel van het REACT geld naar de AMR’s gaan zodat het 
subsidiepercentage van de projecten omhoog kan of projecten kunnen worden verlengd. 

 

Andrej licht vervolgens toe dat voor vso-pro de onderrealisatie van de projecten 2020-2021 
overgeheveld kan worden naar de projecten 2021-2022. Ook zal het subsidiepercentage voor de 
projecten uit het schooljaar 2021-2022 verhoogd worden naar 100%. 
Of eventuele onderrealisatie van de vso-pro-projecten 2021-2022 overgeheveld kan worden naar 
de gemeentelijke projecten is nog onderdeel van discussie. 
 
Kristian Coppoolse trekt hieruit de conclusie dat het verstandig is in te zetten op verlengen van 

administratieve capaciteit bij de gemeente.  
 
Set Schepers vraagt of ook voor DJI het subsidiepercentage verhoogd kan worden. Hilde geeft aan 
dat dit ook meegenomen wordt in de overwegingen. 
 
John Swagten vraagt hoe het administratief zit het met de overheveling van de budgetten tussen 

de vso-pro-projecten. Andrej geeft aan dat hiervoor nieuwe beschikkingen worden gemaakt, maar 
dit zal pas gebeuren nadat de regeling is gepubliceerd. 
  
Annelies Klopstra wil weten of het denkbaar is dat 1 juli de einddatum van de AMR-projecten blijft. 
Hilde antwoordt dat beide opties (stoppen of verlengen) nog op tafel liggen. 
 
Op de vraag van Joyce van Loon of de sheets worden gedeeld, wordt bevestigend geantwoord. 

Deze worden met het verslag op de website van UVB geplaatst. 

Peter Donders vraag naar de termijn van plaatsing, Veena geeft aan dat dat in de loop van volgende 
week (week 17) zal zijn. 
 
Ter afronding geeft Veena aan dat we hopelijk medio/eind mei de beslissing van de Minister 

kunnen delen en dat de verwachting is dat we dan begin juni wederom een kennisbijeenkomst 
kunnen houden. Als dat niet mogelijk is, zullen we de informatie die dan beschikbaar is delen via 
een nieuwsflits. 
 

Tot slot vraagt Tanja Jansen naar de ervaringen met inlichtingenbureau. Ze geeft aan dat ze soms 
afkeur/uitval terug krijgt van 15%. Dit is teveel om aan te tonen met SUWI-net uitdraaien. Andrej 
geeft aan alleen voor de steekproefposten SUWI-net uitdraaien worden opgevraagd. Afgelopen 

woensdag is door het Inlichtingenbureau een mail gestuurd met de verbeterslag die ze 
doorvoeren. 
 
Veena sluit de vergadering en bedankt iedereen voor de aanwezigheid. 
 
Voor vragen: esf@minszw.nl 


